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Beste CDA leden, 
 

Hierbij al weer de zestiende editie van de CDA Nieuwsbrief. Dit maal een 
gecombineerde in verband met het zomerreces. In het voorjaar van 2015 zijn we 
begonnen u meer op hoogte te brengen van het wel en wee in de fractie en de zaken 
waarin wij in Lisse het verschil trachten te maken. Met de informatie in deze 
Nieuwsbrief hopen we aan de oproep van veel leden te voldoen. We zorgen er dan 
ook voor dat we daadwerkelijk “echt nieuws” melden. Veel leesplezier!  

Rob van Reisen, eindredacteur (0252-417275). 

             

Aziel Zoekers Centrum (AZC) voor Lisse  
In de laatste maanden voor het zomerreces is er een hoop te doen geweest rondom de door het 

COA (Centraal Orgaan Azielzoekers) gevraagde vestiging van een AZC in het voormalig pand van 

Swets en Zeitlinger. In een bewogen – extra – Raadsvergadering van 29 juni is er met ruime 
meerderheid van stemmen (14-5) voor deze komst gestemd. Er zijn echter een hoop voorwaarden 

verbonden aan dit besluit en die voeg ik ter informatie toe aan deze Nieuwsbrief. Overigens kan 

deze AZC vestiging altijd nog afgeblazen worden indien dit najaar blijkt dat de instroom van 

nieuwe asielzoekers in Nederland mee blijkt te vallen. 

Informatie: Rob van Reisen 0252-417275; vanreisenpartners@gmail.com. 

Algemene Beschouwingen inzake Kadernota 2017 
Algemeen 
Bij deze kadernota is er voor gekozen om vooral in te gaan op nieuwe beleidsontwikkelingen, zowel 

positieve als negatieve. Aan het reguliere beleid bij de programma’s wordt minder aandacht 

besteed. Op zich vinden we dit een goede ontwikkeling voor de kadernota. Indien 
beleidsontwikkelingen het reguliere beleid raken zullen we wel steeds bedacht moeten zijn dat bij 

de te maken keuzes ook de ontwikkeling en de effecten voor het lopende beleid meegenomen 

moeten worden. Waarbij wij het een goede ontwikkeling vinden dat het college vooraf aan deze 

nota ons de gelegenheid heeft gegeven om met hen van gedachten te wisselen over de in de 

kadernota te behandelen onderwerpen. 

 
Zorg, jeugd en welzijn 

Als CDA juichen we toe dat er extra mankracht wordt ingezet om de wachtlijsten terug te dringen. 

We gaan er van uit dat dit alle wachtlijsten betreft binnen de zorg voor zover zij onder de 

gemeentelijke verantwoording vallen. We hebben als CDA steeds gezegd dat wat ons betreft bij de 



3 decentralisaties de Mens en zijn zorgbehoefte leidend moet zijn in het beleid. Voor ons is het 

uitgangspunt dat het Rijksbudget Werkbudget steeds een secundaire en afgeleide doelstelling 

geweest. Naast het terugdringen van de wachtlijsten vinden wij ook dat daar waar mogelijk ingezet 

moet worden op preventie om juist de instroom in de zorg te voorkomen. Ook dient er ingezet te 

worden op zorgvernieuwing. Hoe kijkt het college hier tegen aan en hoe wil zij zowel de wachtlijst 

problematiek als de preventie en zorgvernieuwing in het beleid verder vormgeven? We vinden het 
jammer dat nu pas de witte vlekken in kaart gebracht worden rond de warme overdracht van 18- 

naar 18+. Op welke termijn worden concrete maatregelen of beleid geformuleerd om de 

integraliteit van de behandeling bij deze overdracht te waarborgen? 

De uitvoering van de Participatiewet vervult ons met zorg. Hoe worden de resultaten van de inzet 

rond het Service Punt Werk gemeten ten opzichte van de uitgangspunten? Ook hebben we het 

gevoel dat als gevolg van de invoering van de Participatiewet de betrokkenen met de grootste 
afstand tot de arbeidsmarkt uiteindelijk het kind van de rekening worden. Voor hen was in de 

basis de WSW bedoeld. Zij hebben echter geen toegang meer tot de WSW. Hoe gaan we om met 

deze groep inwoners die feitelijk nagenoeg geen toegang hebben tot de arbeidsmarkt en ook niet 

meer via de WSW een min of meer nuttige dagbesteding kan worden aangeboden? Hoe kijkt het 

college hier tegen aan? 
 

Als CDA hebben we in het verleden al extra aandacht gevraagd voor mantelzorgers. Het is dan ook 

zorgelijk dat de GGD constateert dat een aantal mantelzorgers zich overbelast voelt. Heeft er ook 

nader onderzoek plaatsgevonden naar de oorzaken hiervan? Dikwijls zijn kleine zaken die door 

mantelzorgers als verlichtend worden ervaren, zoals bijvoorbeeld het niet gehaast boodschappen 

hoeven te doen, omdat degene voor wie gezorgd wordt tijdelijk wordt opgevangen. Waarbij ook 
gedacht kan worden aan het gezamenlijk in een laagdrempelige ontmoetingsplaats drinken van 

een kop koffie met de buren. Ziet u hierin ook geen functie voor diensten- en wijkcentra zoals een 

Beukenhof en ‘t Poelhuys? Met welke organisatie vindt hierover overleg plaats naast Welzijn Lisse 

en in welke context? 

 
Ruimte en wonen 

We vinden de constatering dat er geen aandacht meer behoeft te zijn voor parkeren in het 

centrum, wat te kort door de bocht. Evenals de constatering dat vanuit de detailhandelsvisie 

alleen de renovatie Blokhuis binnen de beïnvloedingssfeer van de gemeente ligt. In de concept 

detailhandelsvisie is ook duidelijk als aandachtspunt genoemd het gastvrij parkeren. Verder 

wordt er in de woonvisie gesproken over het mogelijk maken van bewoning in en boven 
winkelpanden in het centrum met een parkeeropgave die hier onlosmakelijk mee verbonden is. We 

vinden dat meegenomen dient te worden in het op te stellen mobiliteits- en parkeerbeleids-plan. 

Op welke termijn wordt het geactualiseerde parkeerbeleidsplan aan de Raad voorgelegd voor 

vaststelling? We zijn daarbij ook benieuwd hoe het gastvrij parkeren uit de detailhandelsvisie en 

de bewoning in en boven winkelpanden in het centrum uit de woonvisie hierin een plaats gaan 
krijgen. 

 

Dat er rekening gehouden wordt met extra kosten voor statushouders als gevolg van de hogere 

landelijke instroom is duidelijk. We gaan er wel van uit dat in de begroting deze bedragen niet PM 

geraamd zullen worden, een oordeel over deze geraamde uitgave is pas mogelijk indien de feitelijke 

bedragen ingevuld kunnen worden. Als CDA willen we aandacht blijven vragen voor de wachtlijst 
problematiek voor onze eigen woningzoekenden. Het is op zich een goede ontwikkeling dat, 

ondanks de extra inzet voor het huisvesten van statushouders, de wachtlijst is gedaald van 5,9 

jaar 5,6 jaar. Voor het maatschappelijke draagvlak voor de huisvesting van statushouders is het 

ook van belang dat onze eigen (veelal jonge) woningzoekenden een reëel vooruitzicht krijgen op een 

betaalbare woning. Welke termijn acht u een reële termijn en hoe denkt u dit te bereiken? 
 

Economie en toerisme 

We onderschrijven de voornemens rond de Brede economische agenda. Voor ons blijft van belang 

dat vooral ingezet wordt op een snelle uitvoering van deze agenda. Ambities die niet uitgevoerd 

worden of niet uitvoerbaar zijn hebben geen waarde. 

 
Cultuur, Sport en onderwijs 

De herziening van het accommodatiebeleid ondersteunen wij. De richting om meer vanuit de 

functie te beoordelen onderschrijven wij. Wel vinden we het zaak dat er op korte termijn een plan 

van aanpak komt om Floralis binnen de oorspronkelijk uitgangspunten te exploiteren. Ook geven 

wij het college in overweging om een integrale langetermijnvisie te doen ontwikkelen voor de 
inrichting van Ter Specke. 



 

Leefbaarheid 

Duurzaamheid is een zaak die vanuit ons rentmeesterschap voor de schepping integraal moet 

worden aangepakt en beoordeeld. Wij missen in de kadernota de nadere invulling en ambitie rond 

het vuilafvoer. Voornamelijk zijn we benieuwd in de oplossingen voor flatbewoners en bejaarden. 

Ook zien we het financiële kader van de gewijzigde afvoer systematiek graag op korte termijn 
nader uitgewerkt mede vanuit het lastenoogpunt voor onze inwoners. 

 

Veiligheid 

Een onderbouwing van de gewenste uitbreiding van de formatie blijft gewenst. Het gevoel ontstaat 

dat indachtig de Senaat van Rome het steeds weer roepen van een nodige uitbreiding van de 

bezetting voldoende is om tot deze uitbreiding te komen. 
 

Bestuur en bedrijfsvoering 

We onderschrijven uw wens om te komen tot een Toekomstvisie 2030. Naast de genoemde 

beleidsterreinen dient in onze ogen deze visie mede geschraagd te worden met de verwachte 

demografisch ontwikkelingen in zowel deze periode als de periode daarna. Een vergrijzende 
bevolkingsopbouw heeft andere behoeften dan een jeugdige bevolkingsopbouw. We zien op dit 

onderwerp graag op korte termijn een plan van aanpak tegemoet. 

 

Algemene dekkingsmiddelen en onvoorzien 

We hebben al diverse malen aandacht gevraagd voor het wegvallen van de financiële bijdrage in 

2018 van de bijdrage vanuit Keukenhof. In het meerjaren perspectief wordt ook geen rekening 
gehouden met deze middelen. Graag hebben we, al dan niet in beslotenheid, een gedachten 

wisseling hoe om te gaan met dit onderwerp. 

Door de gewijzigde regelgeving wordt voorgesteld om nog in 2016 de investering met een 

maatschappelijk eenmalig af te schrijven ten laste van de Reserve Nuon gelden. Uit het oogpunt 

van andere effecten als gevolg van de gewijzigde regelgeving per 1 januari 2016 geven wij u in 
overweging om een meer fundamentele discussie te voeren over hoe verder om te gaan met de 

Reserve Nuon gelden nu zij haar feitelijke functie in de begroting heeft verloren. Wat ons betreft 

kan bijvoorbeeld de reserve weerstandsvermogen ook direct op het gewenste niveau gebracht 

worden. Ook zou deze reserve eenmalig ingezet kunnen worden om mogelijk achterstallig 

onderhoud in de vast te stellen beheersplannen weg te werken. Waarbij we ons bij de 

rioleringsvoorziening kunnen voorstellen dat er een eenmalige dotatie plaatsvindt om toekomstige 
schommeling in de voorziening op te vangen en om te komen tot een gelijkmatige tarief 

ontwikkeling de komende jaren als gevolg van het vast te stellen GRP. Ook zou hierbij gekeken 

kunnen worden naar het opvangen van de verwachte toekomstige dip in de accommodatie reserve. 

Als gevolg van deze maatregelen kan in de komende jaren de stijging van de tarieven getemperd 

worden tot alleen trendmatige tarief ontwikkeling en tot een gematigde ingroei om te komen tot 
kostendekkende tarieven. 

Informatie: Kees van der Zwet 0252-417734; kvdzwet@ziggo.nl   
 

CDA-fractie gaat ook in 2016/2017 door met inloopspreekuur 
De CDA-fractie Lisse wil zo dicht mogelijk bij de burgers staan. Daarom organiseert de CDA-
fractie maandelijks op elke eerste donderdag van de maand voor alle burgers van de gemeente 

Lisse van 19.00 uur tot 20.00 uur een inloopspreekuur in het Paus Franciscus Huis, Heereweg 

271 (naast de Agatha kerk).  

Door gebruik te maken van dit inloopspreekuur kunt u bijvoorbeeld aan ons vertellen wat u dwars 

zit, wat u goed vindt gaan of juist niet, welke ideeën u heeft over bepaalde onderwerpen of waar u 

verbeterpunten ziet voor de gemeente Lisse. Wilt u aan de CDA-fractie uw mening geven of heeft u 
een vraag: Kom naar ons inloopspreekuur. De resterende data voor het inloopspreekuur voor de 

tweede helft van 2016 zijn 1 september, 6 oktober, 3 november en 1 december. 

Informatie: Marianne Bergman 0252-214942; mwjbergman@ziggo.nl 

& Rob van Reisen 0252-417275; vanreisenpartners@gmail.com. 

 
Vriendelijke groet, 
Redactie CDA-afdeling Lisse 
Mailadres: redactie nieuwsbrief: vanreisenpartners@gmail.com 

Zie ook www.cda.nl/lisse 
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